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Zpracovala Mgr. Nikola Konečná
Počet  
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4 Datum 10. 6. 2020

Datum jednání: 10. 6. 2020

Začátek jednání: 15.00 hod.
Konec jednání: 15.52 hod.

Program jednání:

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu
2) Program v oblasti prevence kriminality pro rok 2021
3) Podpora nízkoprahových zařízení v období pandemie Covid-19
4) Různé

Jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro prevenci kriminality a udělování grantů (dále jen „Komise“)
zahájil  předseda Komise,  Ing.  Petr  Hlubuček.  Přítomno bylo  11 (následně 13)  členů Komise,
Komise  byla  usnášeníschopná.  Omluvena  z celého  jednání  byla  Mgr.  Ilona  Chromová
a Mgr. Jana Štosková (viz prezenční listina, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu).

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu

Předseda Komise požádal členy Komise o schválení  programu jednání  Komise a ověřovatele
zápisu (Ing. Veronika Pavlíková).

Hlasování v 15.03 hod.
pro – proti – zdržel se
10 – 0 – 0

Komise vyslovila souhlas s programem jednání a ověřovatelem zápisu.
Pozn. hlasování se neúčastnila Mgr. Marika Jelínková, Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM a Mgr. Radka
Vetešníková.

Od 15.08 hod. jsou na jednání přítomni Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM a Mgr. Radka Vetešníková.
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2) Program v oblasti prevence kriminality pro rok 2021

Předseda  Komise  vyzval  Ing.  Veroniku  Pavlíkovou  k představení  bodu  2  programu  jednání.
Ing. Pavlíková  okomentovala  Program  v oblasti  prevence  kriminality  pro  rok  2021  (dále  jen
„Program“).  Informovala  členy  Komise  o  zapracovaných  změnách  oproti  loňskému  roku.
Konstatovala, že se odbor legislativní MHMP dlouhodobě snaží sjednotit a zjednodušit veškeré
dotační programy v rámci hl. m. Prahy. Na základě požadavku odboru legislativního MHMP je
hodnotící formulář navázán na kritéria, která jsou rozvedena v kap. G Programu.

Mgr. Kratošková vznesla dotaz, zda je možné vyplacení přidělených dotací uspíšit, jestliže jsou
žádosti o dotace podávány již v září. Reagovala Ing. Pavlíková s tím, že dřív než na přelomu
dubna/května  nelze  fakticky  peníze  vyplatit  z důvodu  navazujících  procesů  jako  je  schválení
dotací  ZHMP apod.  V letošním roce je předpoklad,  že Program bude schválen během letních
prázdnin,  podávání  žádostí  o  dotace proběhne  v září,  hodnocení  žádostí  následně  do  konce
prosince. Komisi bude návrh dotací pro rok 2021 předložen ke schválení během ledna/února roku
2021. Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček upozornil, že v souvislosti pandemií Covid-19 vznikl
rozpočtový deficit, který může mít vliv i na poskytování dotací a bude nutné rozpočet přizpůsobit.
Proces udělování dotací tak bude v následujícím roce složitější. 

Mgr.  Zimmermannová  navrhla  omezit  limitem  i  nepobytové  aktivity,  obdobně,  jako  je  to
v Programu nastaveno na aktivity pobytové. Do diskuze se zapojil JUDr. Jakub Drápal s návrhem
blíže specifikovat  pojem „prevence kriminality“  a doplnit  ho do názvu Programu tak,  aby byly
eliminovány žádosti z jiných dotačních oblastí. Reagoval předseda Komise s tím, že není nutné
doplňovat specifikaci,  jelikož by se značně omezilo portfolio žadatelů o dotaci. Jakákoliv práce
s dětmi je dle jeho názoru přínosná, protože kriminalitou jsou potencionálně ohroženy všechny
skupiny.  Do  diskuze  se  zapojuje  Mgr.  Andrea  Hogenová,  kpt. Bc.  Ondřej  Penc,  Mgr.  Radka
Vetešníková,  Mgr.  Marika  Jelínková a Ondřej  Vojta.  Mgr.  Ondřej  Mirovský uvedl,  že souhlasí
s JUDr. Drápalem, jelikož je dle jeho názoru přínosnější menší počet jasně definovaných žádostí
o  dotaci.  Ing. Pavlíková  sdělila,  že  prostřednictvím  aplikace  Granty,  ve  které  jsou  žádosti
podávány, lze snadno ověřit, zda žadatel nepodal žádost o dotaci ve více dotačních programech.
Mgr. Zimmermannová navrhuje dát konkretizaci cílové skupiny do závazné osnovy projektu, která
je  součástí  Programu.  Přítomní  se shodli,  že  bude do Programu v kap.  J.,  bodě b)  závazné
osnovy zapracována formulace:  „konkretizace cílové skupiny ohrožené kriminalitou a kriminálně
rizikovými jevy.“

JUDr. Drápal vznesl dotaz, zda se uvažuje o realizaci víceletých dotací. Reagovala Ing. Pavlíková
s tím, že neuvažuje, naopak je snaha ze strany odboru legislativního MHMP víceleté dotace úplně
z dotačních programů vyřadit. Dále byl vznesen dotaz, zda budou do Programu zahrnuty sociálně
vyloučené lokality. Reagovala Ing. Pavlíková a Mgr. Vetešníková s informací, že v hl. městě Praze
nejsou  oficiálně  sociálně  vyloučené  lokality  stanoveny,  z tohoto  důvodu  je  nelze  formálně
do Programu zahrnout.

Předseda  Komise  Ing.  Petr  Hlubuček  požádal  přítomné  o  hlasování  k doporučení  Komise
ke schválení Programu v oblasti prevence kriminality pro rok 2021 Radou hl. m. Prahy.

Hlasování v 15.25 hod.
pro – proti – zdržel se
13– 0 – 0
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Komise vyslovila souhlas s Programem v oblasti prevence kriminality pro rok 2021 a doporučuje
ho Radě hl. m. Prahy ke schválení.

3) Podpora nízkoprahových zařízení v období pandemie Covid-19

Ing. Veronika Pavlíková informovala přítomné, že je možnost z kap. 0782 – Bezpečnost a veřejný
pořádek,  podpořit  formou  individuální  dotace  vybraná  nízkoprahová  zařízení,  která  aktivně
pracovala s klienty v době pandemie Covid-19 nad rámec svých činností, a to částkou v celkové
výši 200 tis. Kč. Individuální dotace budou na základě žádosti vybraných organizací předloženy
ke schválení Radě hl. m. Prahy. Ing. Pavlíková požádala Mgr. Zimmermannovou (Česká asociace
streetwork, z. s.) o představení vybraných organizací a důvodů, proč jsou tato zařízení vybrána
k podpoře. 

Mgr. Zimmermannová sdělila,  že Ministerstvo práce a sociálních věcí v souvislosti  s pandemií
pozastavilo  činnost  nízkoprahových  zařízení  na  více  než  2  měsíce.  Některá  zařízení
zaznamenala,  že  děti,  se  kterými  pracují,  se  velmi  rychle  dostávají  do  většího  sociálního
vyloučení  než  je  obvyklé,  s  čímž  souvisí  vyšší  výskyt  kriminálně  rizikových  jevů.
Mgr. Zimmermannová informovala, že Česká asociace streetwork, z. s., distribuovala na začátku
pandemie  mezi  všechna  nízkoprahová  zařízení  v  ČR  dotazník,  který  mapuje,  jak  zařízení
reagovala  na  nastalou  situaci.  Následně  byly  vybrány  níže  uvedené  organizace  působící
na území hl. m. Prahy, které vykonávaly v průběhu pandemie svoji činnost nad rámec sociálních
služeb  a  dotačního  řízení  v  oblasti  prevence  kriminality  a  přizpůsobily  svoji  činnost
epidemiologické situaci.  Vybrané organizace sestavily  rozpočet  čerpání  finančních prostředků,
který byl předložen Komisi.

Podpora formou individuální dotace je navrhována těmto organizacím a v následující výši: 

 R-Mosty, z. s. (36.000 Kč)

 Sdružení na pomoc dětem s handicapy, z. ú. (64.000 Kč)

 Beztíže, specializované oddělení Domu dětí a mládeže Praha 3 – Ulita (50.000 Kč)

 Proxima Sociale o.p.s. (50.000 Kč)

Předseda  Komise  vyzval  přítomné  k  hlasování  o  doporučení  Komise  k  podpoře  shora
jmenovaných zařízení navrhovanými částkami Radou hl. m. Prahy.

Hlasování v 15.40 hod.

pro – proti – zdržel se
13 – 0 – 0

Komise vyslovila souhlas s poskytnutím individuálních dotací vybraným nízkoprahovým zařízením
a doporučuje je Radě hl. m. Prahy ke schválení.
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4) Různé

Ing. Pavlíková informovala, že je možnost posunutí termínu dalšího jednáno Komise tak, aby bylo
možné Komisi již předložit počty podaných žádostí v Programu.

Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček poděkoval přítomným členům Komise za účast na jednání
a v 15.52 hod. jednání ukončil.

Zapsala:

……………………………….

Mgr. Nikola Konečná

 

     Ověřila:

……………………………….

Ing. Veronika Pavlíková

      Schválil:

……………………………………

Ing. Petr Hlubuček

předseda Komise
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	Sdružení na pomoc dětem s handicapy, z. ú. (64.000 Kč)

